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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:469 Kapaciteten på Arlanda

Regeringen har mitt under brinnande coronapandemi gett Swedavia i uppdrag 
att utreda en snabbnedläggning av Bromma flygplats. 

I dag har Arlanda inte den kapacitet som krävs för att tillgodose fler flighter 
under peaktimmarna tidig morgon och sen eftermiddag då de flesta 
affärsresenärer reser. Om Bromma flygplats läggs ned och trafiken ska fungera 
som tidigare kommer det att behövas en utbyggnad av en ytterligare start- och 
landningsbana på Arlanda. Miljöprövningen av en sådan är inte påbörjad i dag.

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth är därför:

 

Avser ministern att inleda ett arbete med en ytterligare start- och landningsbana 
på Arlanda?

………………………………………

Åsa Coenraads (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-13
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00


